
Referat                                                                  
Bestyrelsesmøde                                     
Tirsdag d. 8. januar 2019
 i klublokalet kl. 19.00 

Indkaldte: Kasper Jørgensen, Lars Bøjesen, Fritz Lauritsen, Frank Holm, Hanne 
Clausen, Bjarne Rasmussen og Georg Schønemann.    
  

Fraværende: Hanne Clausen og Bjarne Rasmussen.

      

Dagsorden / referat:               Tovholder:

1. Sidste referat/bemærkninger

Franks mail virker fortsat ikke

Der er aftalt møde med Peter Lauersen, vedr. fondsfinansiering af
Udskiftning af inventar til klublokalet.                Kasper.

2. Nyt fra formanden.

            Nytårstaffel var fint besøgt op imod 70 medlemmer deltog.
           
            3 nye vinterarrangementer er på plads.  
            Med Somnia til Caribien, Meterologi kursus og Fra Landkrabber til langturssejler.

             Der arbejdes fortsat på en løsning af MobilPay til drikkeautomaten.                        Kasper

              Der indhentes pris på nyt telt til terrassen.  Forsikringen af afslået erstatning.         Kasper

              Dato for generalforsamling fortsat usikker.                                                               Kasper
                       

3.   Nyt fra A.m.b.a.

      Det er planen at vi overtager det gamle klublokale den 1. marts.
     
      Processen for ansættelse af ny havnefoged er i gang.

                   
4.   Nyt fra kassereren.

      Skriftlig aftale for landpladser udarbejdes.  Opkrævning forud søges 
      iværksat for 2020.                Lars



      Priser for landpladser lægges ud på hjemmesiden.                 Lars.

      Udarbejdelse af forretningsorden pågår fortsat.                 Lars

       Medlemsproblematik drøftes med A.m.b.a.                                                             Lars

5.  Nyt fra udvalgene.

Kapsejlads:
 
           Baneleder sendes på kursus i Sejlunionen.
           2 bådfører til Tøsen er på plads.

           Privat initiativ om seniorsejlads med OK-joller bakkes op.
           Hvis juniorer vil deltage, må juniorlederne selv påtage sig lederansvar for disse.

           P.t. ingen yderligere tiltag.
           

Junior:
            
            Der mangler p.t. træner til de øvede juniorer.                                                         Frank.

            Aktiviteter til hvervning af nye medlemmer til juniorafd. planlægges.                  Frank.

            Retningslinjer vedr. brug af klubmateriel er fortsat under udarbejdelse.                Frank.

            Nye organisationstiltag er under bearbejdelse.                                                        Frank.

Sejlerskolen:

            Ansøgning til fonde vedr. finansiering af navigationsudstyr er afsendt.                     Kasper.
 
      6.  Eventuelt:

           
Behovsanalyse for nye bygninger:
 Bygning til opbevaring af klubgraj.
 Placering ved Sømands Hvile i max. længde.
 Projekt med max. anvendelse af egenarbejde.
 Max. finansiering via fonde.
 Udarbejdelse af skitseprojekt.

Forslag til næste ordinære bestyrelsesmøde:
            Tirsdag den 5. februar 2019 kl. 19.00.

 Referent: Georg Schønemann


